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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FZT JU 

  

 

 

 

Termín jednání: 26. června 2023 

Přítomni (bez titulů): Bedrníček, Bernas, Brom, Bumbálek, Havelka, Kresan, Kuneš, Ondr, Smetana,   

                                            Štěrba, Tejml, Jarošová  

Nepřítomni: Jungwirth, Horčičková, Tupý 

Vedení fakulty: Bartoš 

 

Přítomno celkem 12 senátorů. Senát FZT  je usnášení schopný. 

Program zasedání: 

1. Schvalování Výroční zprávy o hospodaření FZT JU za rok 2022 

2. Schvalování rozpočtu FZT JU pro rok 2023 

3. Schvalování Výroční zprávy o činnosti FZT JU za rok 2022 

4. Udělení předchozího souhlasu k záměru děkana jmenovat PhDr. Jaroslava 

Průchu, CSc., Ph.D. členem vědecké rady FZT JU 

5. Různé 

Bod 1: 

 Děkan fakulty představil hlavní body Výroční zprávy o hospodaření. 

 Členové AS FZT JU dostali materiál předem k prostudování. 

 Bez diskuse. 

 Hlasování: PRO – 12; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 

Bod 2: 

 Děkan fakulty podrobně okomentoval hlavní položky rozpočtu 

 Členové AS FZT JU rovněž dostali materiál předem 

 Do diskuze se zapojili doc. Brom, doc. Bernas, doc. Smetana. 

 V průběhu projednávání tohoto bodu odchází senátor Ing. Tejml 

 Hlasování:  PRO – 11; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 

Bod 3: 

 Děkan uvedl Výroční zprávu o činnosti, kterou kompletoval doc. Konvalina 

 Materiál k tomuto bodu byl rovněž zaslán předem 

 Bez diskuse 

 Hlasování:  PRO – 11; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 
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Bod 4: 

 Členové senátu obdrželi předem CV PhDr. Průchy 

 Důvodem je především posílení zootechnických disciplín 

 Bez diskuse 

 Hlasování:  PRO – 11; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 

 

Bod 5: 

 Děkan informoval o probíhajících stavbách a záměrech investiční činnosti 

 Dr. Havelka informoval o proběhlých akcích FZT JU, z nichž nejvýznamnější byl seminář SZIF 

a návštěva nadaných studentů v rámci programu Talent Akademie Jihočeských nadějí 

 Dr. Havelka informoval o nutnosti přeměny Klubu absolventů a posílení důstojnosti pořádaných 

akcí  

 

 

Zapsal: Štěrba 

 

Ověřil: Ondr 

 


